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 Protokół Nr XVI/2019  

z Sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

odbytej w dniu 28 października 2019 r.   

  

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grójcu 

ul. Piłsudskiego 59.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak o godzinie 9.00 otworzył Sesję 

wypowiadając formułę „Otwieram Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

Następnie powitał Panie i Panów Radnych Powiatu Grójeckiego, Dyrektorów 

jednostek organizacyjnych Powiatu Grójeckiego oraz Naczelników wydziałów 

Starostwa Powiatowego, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu oraz przybyłych 

gości.    

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, że obecnie w Sesji uczestniczy  

20 radnych, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności 

stanowi (zał. nr 1) do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał klauzurę informacją RODO.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak zabierając głos odniósł się do wyborów 

parlamentarnych, które odbyły się 13 października 2019 r. Dzięki oddanym głosom 

mieszkańców naszego powiatu mamy trzech parlamentarzystów, którzy odebrali 

zaświadczenia od Państwowej Komisji Wyborczej.  

Starosta Krzysztof Ambroziak w imieniu samorządu wręczył podziękowania 

obecnemu Posłowi Mirosławowi Maliszewskiemu. W związku z nieobecnością Posła 

p. Marka Suskiego podziękowania zostały złożone na ręce radnej Teresy 

Bednarskiej. Z uwagi na nieobecność Senatora Stanisława Karczewskiego 

podziękowania zostaną przekazane w innym terminie.  

 

Poseł na Sejm RP Mirosław Maliszewski podziewał za zaproszenie na dzisiejszą 

Sesję Rady Powiatu oraz za oddane głosy na jego osobę.   
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Ad. 3  

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Radny Michał Pruś poinformował, że większość radnych Kluby Radny PiS zgłasza 

formalny wniosek/prośbę aby Przewodniczący Rady ogłosił 2-3 godzinną przerwę  

w obrad  jest to spowodowane pikietą w Nowym Mieście dot. szpitala. Radni chcą 

wziąć udział w pikiecie.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że  możemy zrobić przerwę  

w obradach ale o godz. 15.00 mamy zaplanowane spotkania więc dalsze obrady 

możemy wznowić o godz. 16.00.  

 

Radny Jan Madej poinformował o dzisiejszym posiedzeniu komisji rewizyjnej.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że sesja była wcześniej zaplanowana 

niż pikieta w Nowym Mieście. W porządku obrad są projekty uchwały ważne dla 

funkcjonowania szpitali, które powinny być dziś podjęte.  

 

Radny Jan Madej w imieniu Klubu Przyjazny Powiat prosi o pięciominutową   

przerwę w obradach.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Janusz Karbowiak zaproponował aby pkt. dot. 

sprawozdania Starosty z pracy Zarządu Powiatu przenieść na koniec porządku 

obrad. 

 

Radny Wojciech Wojtczak prosi aby przerwa była ogłoszona o 10.30 aby można było 

dojechać do Nowego Miasta na godz. 11.00.   

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak ogłosił 5 minut przerwy w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że punk dot. sprawozdania 

Starosty Grójeckiego zostaje przeniesiony na koniec porządku obrad – pkt. 7 

porządku obrad. Przewodniczący Rady poinformował, że w każdym momencie może 
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przerwać obrady. Przerwa w obradach zostanie ogłoszona po rozpatrzeniu projektów 

uchwał.    

 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad:  

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z Sesji Rady Powiatu z dnia 19 sierpnia 2019r., 30 sierpnia 

2019r., 20 września 2019r.   

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Grójeckiego za I półrocze 

2019r.  

6. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

6.1. zmieniająca Uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2019, 

6.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata  

2019-2027”; 

6.3. udzielenia poręczenia kredytu długoterminowego dla SPZOZ w Nowym Mieście 

nad Pilicą, 

6.4. upoważnienia Zarządu Powiatu do udzielenia poręczenia kredytu, 

6.5. określenia zasad obejmowania udziałów przez Powiat Grójecki w zamian  

za wnoszenie wkładów pieniężnych do Spółki Powiatowe Centrum Medyczne  

w Grójcu Sp. z o.o. z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego,  

6.6. przyjęcia prowadzenia zadań publicznych w przedmiocie organizowania nauki 

zawodu dla uczniów realizujących kształcenie zawodowe, 

6.7. powierzenia prowadzenia zadań publicznych w przedmiocie organizowania 

nauki zawodu dla uczniów szkół realizujących kształcenie zawodowe 

prowadzonych przez Powiat Grójecki, 

6.8. zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Armii Krajowej Obwodu 

„Głuszec” - Grójec w Grójcu, 

6.9. zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa  

w Jasieńcu, 

6.10. zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. 1 Pułku Lotnictwa 

Myśliwskiego „Warszawa” w Warce, 

6.11. stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Armii Krajowej Obwodu „Głuszec”-

Grójec w Grójcu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Grójcu w Zespole 

Szkół im. Armii Krajowej Obwodu „Głuszec” – Grójec w Grójcu,  

6.12. stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  

w Jasieńcu w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa  
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w Jasieńcu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Jasieńcu w Zespole 

Szkół im. Wincentego Witosa w Jasieńcu, 

6.13. stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  

w Warce w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. 1 Pułku Lotnictwa 

Myśliwskiego „Warszawa” w Warce w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące  

w Warce w Zespole Szkół im. 1 Pułku Lotnictwa Myśliwskiego „Warszawa”  

w Warce,  

6.14. stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Piotra 

Skargi w Grójcu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Piotra Skargi  

w Grójcu, 

6.15. stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Piotra 

Wysockiego w Warce w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Piotra 

Wysockiego w Warce, 

6.16. stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych im. Tomasza Nocznickiego w Nowej Wsi w Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Nowej Wsi w czteroletnie Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych im. Tomasza Nocznickiego w Nowej Wsi  

w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Nowej Wsi,  

6.17. stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. Armii Krajowej Obwodu „Głuszec”- Grójec w Grójcu  

w pięcioletnie Technikum w Zespole Szkół im. Armii Krajowej Obwodu 

„Głuszec”- Grójec w Grójcu, 

6.18. stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa w Jasieńcu w pięcioletnie 

Technikum w Jasieńcu w Zespole Szkół im. Wincentego Witosa w Jasieńcu, 

6.19. stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. 1 Pułku Lotnictwa Myśliwskiego „Warszawa” w Warce  

w pięcioletnie Technikum w Warce w Zespole Szkół im. 1 Pułku Lotnictwa 

Myśliwskiego „Warszawa” w Warce, 

6.20. stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum im. Tomasza 

Nocznickiego w Nowej Wsi w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Nowej Wsi w pięcioletnie Technikum im. Tomasza Nocznickiego w Nowej Wsi 

w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Nowej Wsi, 

6.21. obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości położonej w obrębie 

ewidencyjnym 0013 Jurki, jednostce ewidencyjnej 140609_2 Pniewy 

oznaczonej w ewidencji gruntów, jako działka nr 20/1, 

6.22. przyjęcia od Wojewody Mazowieckiego zadań publicznych z zakresu 

administracji rządowej, 
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6.23. zmiany uchwały Nr VI/43/2019 Rady Powiatu Grójeckiego z dnia 28 marca 

2019r. w sprawie uchwalenia planu finansowego podziału środków  

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu 

Grójeckiego na 2019r.  

6.24. rozpatrzenia petycji CASUS NOSTER Kancelaria Radcy Prawnego Konrada 

Cezarego Łakomego. 

7. Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje 

Starosty Grójeckiego.  

8. Sprawozdania z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego.  

9. Interpelacje i zapytania radnych.  

10. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

11. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Porządek obrad ze zmianą został przyjęty 19 głosów „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”.  

Ad. 4  

Przyjęcie protokołów z Sesji Rady Powiatu z dnia 19 sierpnia 2019 r., 30 sierpnia 

2019 r., 20 września 2019 r.   

 

W związku z brakiem uwag protokoły zostały przyjęte.  

 

Ad. 5  

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Grójeckiego za I półrocze 2019r. 

Szczegółowe dane zawiera załącznik do protokołu.  

 

Rada Powiatu przyjęła informację o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Grójeckiego za I półrocze 2019r. do wiadomości.  

 

Ad. 6  

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

 

Ad. 6.1  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego zmieniający Uchwałę Budżetową 

Powiatu Grójeckiego na rok 2019, - przedstawiał Skarbnik Powiatu Witold Kępka 

/załącznik/  

 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/87/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”.   

 

Ad. 6.2  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata 2019-2027”; - przedstawiał Skarbnik 

Powiatu Witold Kępka /załącznik/ 

 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/88/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”.   

 

Ad. 6.3  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie udzielenia poręczenia kredytu 

długoterminowego dla SPZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą, - przedstawiał Skarbnik 

Powiatu Witold Kępka /załącznik/ 

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak zwrócił się do Dyrektor SP ZOZ Nowe 

Miasto o przedstawienie informacji na co konkretnie zostanie przeznaczony kredyt.  

 

Dyrektor SP ZOZ Nowe Miasto Barbara Gąsiorowska przekazała radnym 

sprawozdanie finansowe na dzień 30 września 2019 r. oraz harmonogram spłaty 

kredytu. Kredyt głównie wykorzystany będzie na spłatę zobowiązań z tytułu 

zakupionych leków, gazu, paliwa, badań - zaległości dot.  2017-2019 r. Następnie 

Dyrektor poinformowała, że sytuacja szpitala w Nowym Mieście jest bardzo trudna. 

Poinformowała także o wielu przegranych sprawach w sądach co skutkuje kolejnymi 

zobowiązaniami. Kredyt pomoże szpitalowi w trudnej sytuacji finansowej bez tego 

kredytu szpital przestałby funkcjonować.  

 

Radna Grażyna Kijuc zwróciła się zapytaniem jaka kwota z roku 2017 r. będzie 

regulowana z zaciągniętego kredytu.  
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Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował,  że informacja miała być 

przez Dyrekcję szpitala przygotowana w rozbiciu na poszczególne lata.  

 

Dyrektor SP ZOZ Nowe Miasto Barbara Gąsiorowska poinformowała, że nie ma  

w takiej formie przygotowanych informacji. 

 

Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że jeśli nie ma przygotowanych wszystkich 

informacji dot. omawianej uchwały to podjęcie uchwały należy odłożyć w czasie. 

Następnie radny zwrócił się z zapytaniem co dalej zamierza Zarząd Powiatu zrobić  

w sprawie szpitala w Nowym Mieście.   

 

Następnie radny Wojciech Wojtczak poinformował, że chciałby zgłosić wniosek 

formalny, który chciałby go omówić ponieważ 1,5 mln zł transzy będzie na powiat 

grójecki i chciałby aby było równouprawnienie i 1,5 mln zł. powinno być przekazane 

również na szpital w Nowym Mieście. Radny zgłasza wniosek dot. przekazania 6 mln 

zł. przez okres 4 lat dla szpitala w Nowym Mieście.   

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnego, że sprawa wniosku powinna być 

zgłoszona w innym punkcje porządku obrad.  

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że radny nie miał udzielonego głosu 

i przywołał radnego do porządku.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o wpisanie do protokołu, że radny Wojciech Wojtczak 

zakłóca porządek obrad. Następnie Przewodniczący Rady zabrał radnemu głos. 

W związku z zachowaniem radnego Wojtczaka Przewodniczący Rady poprosił  

o drugi wpis do protokołu, że radny zakłóca porządek obrad.  

Przewodniczący Rady  poprosił o  trzeci wpis do protokołu, że radny zakłóca 

porządek obrad. Przewodniczący zwrócił się do radnego informując, że nie udzielił 

mu głosu.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczącego Klub PiS Michała Prusia 

o przeprowadzenie rozmowy z radnym Wojtczakiem.    

W związku z zaistniałą sytuacją Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy  

w obradach. 

 

Po przerwie wznowił obrady. 
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Radny Michał Pruś poinformował, że został zgłoszony wniosek formalny i powinien 

być przegłosowany.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że wniosek nie dotyczy uchwały i powinien być 

złożony w innym punkcje.  

 

Dyrektor SP ZOZ Nowe Miasto Barbara Gąsiorowska odnosząc się do sprawy faktur 

poinformowała, że faktur jest ok. 200 stron.  Następnie odniosła się do zobowiązań 

według staniu na 31.12.2018 r. gdzie zebrane są wszystkie faktury.  

Z roku 2017 nie mamy przygotowanego podsumowania ale była to niewielka kwota 

ok. 400 tys. zł. i tak kwota jest włączona w 2018 r. Przedstawiony został także stan 

finansowy szpitala na 31.08.2019 r.  

 

Radny Dariusz Piątkowski zabierając głos w dyskusji poinformował, że kredyt 

powinienem być wyższy ponieważ zobowiązań jest 3.900.000 zł. Kredyt  

w wysokości 3 mln zł będzie chwilowym oddechem dla szpitala.   

 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/89/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”.  

Radny Wojciech Wojtczak zgłosił formalny wniosek o wsparcie finansowe dla szpitala 

w Nowym Mieście w ciągu 4 lat w wysokości 6 mln zł.  

Starosta Krzysztof Ambroziak odnosząc się do zgłoszonego wniosku poinformował, 

że przy składaniu takich wniosków należy brać pod uwagę budżet powiatu i jego 

możliwości.  

Przewodniczący Rady przypominał słowa rannego Wojtczaka z poprzedniej sesji 

gdzie radny mówił – „nasz Rząd w tym roku zwiększył ryczałt na szpital w Nowym 

Mieście o kwotę 1 040.000 zł a na PCM Grójec 1.960.000 zł”. Przewodniczący Rady 

zwrócił się do dyrekcji szpitali czy został zwiększany ryczałt o którym mówił radnych.  

Przewodniczący Rady uzyskał odpowiedź, że nie było takiego zwiększenia ryczałtu.    

Następnie Przewodniczący Rady zwracając się do radnego Wojtczaka poinformował, 

że jest osobą która mówi nie prawdę i w ten sposób działa na szkodę powiatu. 
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Skarbnik Powiatu Witold Kępka poinformował, że została podjęta decyzja przez 

Zarząd Powiatu o poręczeniu kredytu w kwocie 3 mln zł. dla szpitala w Nowym 

Mieście. Kredyt będzie miał wpływ na prognozę oraz wskaźniki. Poręcznie kredytu  

w kwocie 3 mln. zł wraz z odsetkami jest optymalne dla budżetu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy zgłaszany wniosek dot. finansów 

powinien mieć akceptacje Zarządu Powiatu oraz Skarbnika Powiatu. Przewodniczący 

Rady zwrócił się do radnego Wojtczaka z zapytaniem czy była akceptacja Zarządu 

Powiatu oraz Skarbnika wniosku, który radny złożył.  

Przewodniczący Rady Powiatu poddał wniosek radnego Wojciecha Wojtczaka pod 

głosowanie. 

Wniosek nie uzyskał większości głosów. – 4 głosy „za”, 10 głosów „przeciw” przy  

5 głosach „wstrzymujących się”.  

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof  Fiks poinformował, że powiat spłacał 1 mln zł 

rocznie zobowiązań kredytowych w Nowym Mieście. Zarząd Powiatu jak i Rada 

Powiatu powinna się przychylić do tego aby przez dłuższy czas odciążyć szpital  

w Nowym Mieście ze spłacania kredytu tylko aby Powiat spłacał kredyty i suma tych 

spłacanych kredytów przez cztery lata wyniesie ok. 4 mln zł.  

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że jeśli byłaby taka możliwość to kredyt 

byłby dużo wcześniej zaciągnięty ale jest RIO, które kontroluje nasze finanse.  

Przewodniczący Rady zwracając się do radnego Wojciech Wojtczaka poinformował, 

że głos radnemu nie został udzielony w obecnej chwili mówi Starosta.  

Przewodniczący Rady poprosił o wpis do protokołu, że radny Wojtczak przeszkadza 

na sesji. 

 

Ad. 6.4  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie upoważnienia Zarządu 

Powiatu do udzielenia poręczenia kredytu, - przedstawiał Skarbnik Powiatu Witold 

Kępka /załącznik/ 

 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 



10 
 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/90/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”.   

 

Ad. 6.5  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie określenia zasad 

obejmowania udziałów przez Powiat Grójecki w zamian za wnoszenie wkładów 

pieniężnych do Spółki Powiatowe Centrum Medyczne w Grójcu Sp. z o.o.  

z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego, - przedstawiał Skarbnik 

Powiatu Witold Kępka /załącznik/ 

 

Radny Wojciech Wojtczak przypominał, że na komisji finansów prosił  

o przedstawienie harmonogramu wydatków w stosunku do całego długu szpitala i jak 

sytuacja spółki będzie wyglądała w przyszłości. Środki można szybko 

rozdysponować np. na wypłaty a dług będzie wzrastał. Radny prosi o przedstawienie  

przez Zarząd Powiatu programu naprawczego szpitala w ciągu dwóch miesięcy. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że program naprawczy był 

wykonany w 2016 r. i jak radny Wojtczak realizował ten program naprawczy.  

 

Radna Marzena Rosołowska zwracając się do radnego zwróciła się z zapytaniem 

czy radny sugeruje aby pracownikom nie wypłacać wynagrodzenia.  

 

Radny Wojciech Wojtczak zwracając się do radnej poinformował, że radna nie 

pamięta jak poprzedni zarząd przed nami wypłacał wynagrodzenia lekarzom  

i pielęgniarkom. Podwójne pensje za podwójne dyżury. Dyżury były niepełnione  

a pieniądze zostały zapłacone lekarzom. Również pielęgniarki miały sporządzone 

umowy na 37 godzin na dobę, że pracowały. Te środki szły na marne dlatego proszę 

o program naprawczy.  

 

Wiceprzewodniczący Adam Balcerowicz poinformował, że jeśli radny Wojtczak miał 

takie informacje to są odpowiednie organy i powinien je zawiadomić ponieważ to jest 

przestępstwo. Wiceprzewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy radny ma dowody.  

 

Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że takie umowy są w szpitalu i je widział.    
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Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak przypominał, że radny Wojtczak był  

w poprzedniej kadencji członkiem zarządu oraz członkiem zgromadzenia wspólników 

i teraz radny mówi takie rzeczy nie powiadamiając wcześniej odpowiednich organów. 

W takiej sytuacji to my teraz powinnyśmy radnego podać do prokuratury, że radny 

posiadał taką wiedzę i ją zaniechał. Radny działał na szkodę spółki PCM Grójec.  

 

Radna Anna Steczkowska poinformowała, że przyglądając się sprawie jak 

dofinansowywane są szpitale można powiedzieć, że szpital w Nowym Mieście jest 

traktowany jako coś niechcianego. PCM Grójec w ciągu 12 lat będzie 

dokapitalizowany kwotą pond 17 mln zł. a szpital w Nowym Mieście otrzymuje tylko 

kredyt w wysokości 3 mln zł., który będzie musiał spłacić. Z budżetu Powiatu 

powinny być jakieś środki finansowe np. w formie pożyczki, która może być później 

umorzona przekazane SP ZOZ Nowe Miasto. 

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował o posiedzeniach komisji, które były 

poświęcone sytuacji szpitali ale radnej na tych posiedzeniach nie było. Teraz radna 

publicznie przekazuje nieprawdziwe informacje. Pieniądze do szpitala w Grójcu i do 

Nowego Miasta na zobowiązania są przekazywane w takiej samej wysokości.  

(po 3 mln zł). Zostało ustalone, że źle został przygotowany przetarg na SOR i jest 

decyzja, że realizujemy ten projekt. Aby projekt realizować musimy mieć środki 

finansowe. W związku z pomniejszoną dotacją z Ministerstwa Zdrowia musieliśmy 

znaleźć środki finansowe. Następnie podpisana umowa na wykonanie prac 

budowalnych a nie zabezpieczone środki na sprzęt i te środki musimy zabezpieczyć. 

Następne 3 mln zł. to są środki abyśmy nie musieli za rok występować o kredyt jest 

dokapitalizowane w tym przypadku dodatkowe 3 mln zł. na pokrycie SOR – u.  

 

Radna Marzena Rosołowska zwracając się do radnej Steczkowskiej poinformowała, 

że radna chce aby dofinansowanie było równe do szpitala w Nowym Mieście jak  

i Grójcu. Następnie radna zadała pytanie, który szpital jest większy i który obsługuje 

więcej pacjentów oraz ma większy personel.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że szpital w Grójcu jest 

szpitalem wiodącym w powiecie. Następnie odniósł się do sprawy spłacanych 

zobowiązań w szpitalu zaciągniętych przez poprzednią ekipę rządzącą oraz sprawę 

źle przeprowadzonego przetargu gdzie jest nałożona kara w wysokości  

ok. 1,7 mln zł.   
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Radna Anna Steczkowska odnosząc się do budowy SOR poinformowała, że nie robi 

się takich ruchów polegających na natychmiastowym zwolnieniu Prezesa podczas 

trwania projektu. Należało pozostawić byłą p. Prezes do końca roku aby projekt 

został rozliczony.    

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że protokół z przetargu 

tworzy się niezwłocznie a nie dorabia po pół roku.  

 

Radny Michał Pruś poinformował, że poprzednia władza robiła wszystko aby spłacić 

kredyty, które były zaciągnięte za rządów jeszcze poprzedniej władzy.      

 

Radna Anna Steczkowska poinformowała, że w szpitalu w Nowym Mieście po 

rozbudowie izby przyjęć też groził nam zwrot całej dotacji i dyrekcja jak i wielu 

pracowników administracji przez siedem miesięcy uzupełniało dokumenty dot. 

projektu. Korekta wyniosła 570 tys. zł.  

 

Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że Przewodniczący Rady nie udziela mu 

głosu i w związku z tym na znak protestu wychodzi z posiedzenia (godz. 10:23).                 

 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/91/2019 została przyjęta 19 głosów „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”.    

Ad. 6.6  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie przyjęcia prowadzenia zadań 

publicznych w przedmiocie organizowania nauki zawodu dla uczniów realizujących 

kształcenie zawodowe – przedstawiła Naczelnik Wydz. EiZ Barbara Orłowska 

/załącznik/. 

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/92/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”.  
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Ad. 6.7  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie powierzenia prowadzenia 

zadań publicznych w przedmiocie organizowania nauki zawodu dla uczniów szkół 

realizujących kształcenie zawodowe prowadzonych przez Powiat Grójecki, – 

przedstawiła Naczelnik Wydz. EiZ Barbara Orłowska /załącznik/. 

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/93/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”.  

 

Ad. 6.8 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. Armii Krajowej Obwodu „Głuszec” - Grójec w Grójcu, – 

przedstawiła Naczelnik Wydz. EiZ Barbara Orłowska /załącznik/. 

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 18 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 18 radnych. 

Uchwała Nr XVI/94/2019 została przyjęta jednogłośnie 18 głosów „za”.  

 

Ad. 6.9  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa w Jasieńcu, – przedstawiła Naczelnik 

Wydz. EiZ Barbara Orłowska /załącznik/. 

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 18 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 18 radnych. 

Uchwała Nr XVI/95/2019 została przyjęta jednogłośnie 18 głosów „za”.  
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Ad. 6.10 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. 1 Pułku Lotnictwa Myśliwskiego „Warszawa” w Warce, – 

przedstawiła Naczelnik Wydz. EiZ Barbara Orłowska /załącznik/. 

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 18 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 18 radnych. 

Uchwała Nr XVI/96/2019 została przyjęta jednogłośnie 18 głosów „za”.  

 

Ad. 6.11 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. 

Armii Krajowej Obwodu „Głuszec”-Grójec w Grójcu w czteroletnie Liceum 

Ogólnokształcące w Grójcu w Zespole Szkół im. Armii Krajowej Obwodu „Głuszec” – 

Grójec w Grójcu, – przedstawiła Naczelnik Wydz. EiZ Barbara Orłowska /załącznik/. 

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 19 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 19 radnych. 

Uchwała Nr XVI/97/2019 została przyjęta jednogłośnie 19 głosów „za”.  

 

Ad. 6.12 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie  stwierdzenia przekształcenia 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Jasieńcu w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa w Jasieńcu w czteroletnie Liceum 

Ogólnokształcące w Jasieńcu w Zespole Szkół im. Wincentego Witosa w Jasieńcu, – 

przedstawiła Naczelnik Wydz. EiZ Barbara Orłowska /załącznik/. 

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/98/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”.  

 

Ad. 6.13  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie  stwierdzenia przekształcenia 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Warce w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. 1 Pułku Lotnictwa Myśliwskiego „Warszawa” w Warce w 

czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Warce w Zespole Szkół im. 1 Pułku Lotnictwa 

Myśliwskiego „Warszawa” w Warce, – przedstawiła Naczelnik Wydz. EiZ Barbara 

Orłowska /załącznik/. 

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/99/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”.  

 

Ad. 6.14  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie  stwierdzenia przekształcenia 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Piotra Skargi w Grójcu w czteroletnie 

Liceum Ogólnokształcące im. Piotra Skargi w Grójcu, – przedstawiła Naczelnik 

Wydz. EiZ Barbara Orłowska /załącznik/. 

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/100/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”.  
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Ad. 6.15 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie  stwierdzenia przekształcenia 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Piotra Wysockiego w Warce  

w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Piotra Wysockiego w Warce, – 

przedstawiła Naczelnik Wydz. EiZ Barbara Orłowska /załącznik/. 

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/101/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”.  

 

Ad. 6.16  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie  stwierdzenia przekształcenia 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych im. Tomasza Nocznickiego  

w Nowej Wsi w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Nowej Wsi  

w czteroletnie Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych im. Tomasza Nocznickiego 

w Nowej Wsi w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Nowej Wsi, – 

przedstawiła Naczelnik Wydz. EiZ Barbara Orłowska /załącznik/. 

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/102/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”. 

 

Ad. 6.17  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie  stwierdzenia przekształcenia 

czteroletniego Technikum w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Armii Krajowej 

Obwodu „Głuszec”- Grójec w Grójcu w pięcioletnie Technikum w Zespole Szkół im. 

Armii Krajowej Obwodu „Głuszec”- Grójec w Grójcu, – przedstawiła Naczelnik Wydz. 

EiZ Barbara Orłowska /załącznik/. 

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/103/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”. 

 

Ad. 6.18 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

czteroletniego Technikum w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Wincentego 

Witosa w Jasieńcu w pięcioletnie Technikum w Jasieńcu w Zespole Szkół im. 

Wincentego Witosa w Jasieńcu, – przedstawiła Naczelnik Wydz. EiZ Barbara 

Orłowska /załącznik/. 

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/104/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”. 

 

Ad. 6.19  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

czteroletniego Technikum w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. 1 Pułku Lotnictwa 

Myśliwskiego „Warszawa” w Warce w pięcioletnie Technikum w Warce w Zespole 

Szkół im. 1 Pułku Lotnictwa Myśliwskiego „Warszawa” w Warce, – przedstawiła 

Naczelnik Wydz. EiZ Barbara Orłowska /załącznik/. 

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 19 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 19 radnych. 

Uchwała Nr XVI/105/2019 została przyjęta jednogłośnie 19 głosów „za”. 
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Ad. 6.20  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

czteroletniego Technikum im. Tomasza Nocznickiego w Nowej Wsi w Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Nowej Wsi w pięcioletnie Technikum im. 

Tomasza Nocznickiego w Nowej Wsi w Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego w Nowej Wsi, – przedstawiła Naczelnik Wydz. EiZ Barbara Orłowska 

/załącznik/. 

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/106/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”. 

 

Ad. 6.21  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie obciążenia służebnością 

przesyłu nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym 0013 Jurki, jednostce 

ewidencyjnej 140609_2 Pniewy oznaczonej w ewidencji gruntów, jako działka nr 

20/1, - przedstawił Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak /załącznik/  

 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/107/2019 została przyjęta 19 głosów „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

Ad. 6.22 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie przyjęcia od Wojewody 

Mazowieckiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej, - przedstawił 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak /załącznik/  

 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 19 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 19 radnych. 

Uchwała Nr XVI/108/2019 została przyjęta jednogłośnie 19 głosów „za”.  

 

Ad. 6.23  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie zmiany uchwały Nr VI/43/2019 

Rady Powiatu Grójeckiego z dnia 28 marca 2019r. w sprawie uchwalenia planu 

finansowego podziału środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych dla Powiatu Grójeckiego na 2019r. - przedstawił Przewodniczący 

Rady Janusz Karbowiak /załącznik/  

 

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/109/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”.  

 

Ad. 6.24  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie rozpatrzenia petycji CASUS 

NOSTER Kancelaria Radcy Prawnego Konrada Cezarego Łakomego. - przedstawił 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak /załącznik/ 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu uznała petycję za niezasadną. 

Przewodniczący Komisji odczytał uzasadnienie /załącznik/.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVI/110/2019 została przyjęta 16 głosów „za” przy 4 głosach 

„wstrzymujących się”.  

 

Ad. 7   

Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje Starosty 

Grójeckiego. – przedstawił Starosta Krzysztof Ambroziak /załącznik/  
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Starosta Krzysztof Ambroziak przypominał sprawę firmy NOVOTAX, która zajmuje 

się odzyskiwaniem podatku VAT. Była zawarta umowa pomiędzy Starostwem 

Powiatowym (poprzedni zarząd) a firmą. Umowa nie była realizowana z winy jak 

wskazuje Sąd Starostwa Powiatowego. Firma NOVOTAX skierowała sprawę do 

Sądu. Sąd w Radomiu zasądził ponad 80 tys. zł. zadośćuczynienia firmie. Poprzedni 

Starosta odwołał się od tej decyzji i sprawa została skierowana do Sądu w Lublinie. 

Obecnie otrzymaliśmy pismo, że mamy w ciągi 7 dni wypłacić firmie ok. 300 tys. zł. 

Będziemy składali kasacje ale sprawa jest problematyczna.  

Następnie Starosta poinformował, że ma informacje z Błędowa jak radny opowiada, 

że nie będzie wypłat dla nauczycieli i brakuje ok. 2 mln zł. 

Starosta poinformował, że temat był omawiany na komisji oświaty ponieważ różnica 

podwyżki 9,6% dla nauczycieli oraz zwiększona ilość oddziałów i zwiększona ilość 

nauczycieli powoduje, że brakuje ok. 2 mln zł. Jest informacja na temat dodatkowych 

środków z Rządu ale jeszcze ich nie ma. Pieniądze nie zostały zdjęte z wynagrodzeń 

w szkołach. 

 

Radny Dariusz Piątkowski odnosząc się do sprawy firmy NOVOTAX poinformował, 

że ta sytuacja jest przestrogą dla innych aby nie wchodzić w relacje z osobami jak 

był Wicestarosta Dobrzyński, który nawiązał współpracę z firmą. Umowa była nie 

korzysta dla powiatu. Poprzedni Starosta podpisał umowę ale nie do końca znał 

zapisy. 

 

Radny Robert Lipiec zwrócił się z zapytaniem kto sporządził umowę firma czy 

Starostwo. 

 

Radny Dariusz Piątkowski poinformował, że Wydz. Prawny działał jak działał, sam 

wielokrotnie zwracał umowy, których zapisy były niekorzystne. Niektóre dokumenty 

są podpisywane szybko i można coś przeoczyć. Dokumenty są przygotowywane 

przez pracowników  merytorycznych. Radny poinformował, że jak pełnił funkcję 

Wicestarosty czytał dokumenty wiele z nich zwracał do poprawy ale ubezpieczył się 

od odpowiedzialności na kwotę 200 tys. zł.  

 

Radny Robert Lipiec zwrócił się z zapytaniem w sprawie ugody, która była możliwa 

do zawarcia za kwotę 80 tys. zł. czy na ten temat były prowadzone rozmowy.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Fiks przypominał, że w Nowym Mieście trwa 

protest. 
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Radny Dariusz Piątkowski poinformował, że można zwolnić się u Przewodniczącego 

Rady i udać się do Nowego Miasta. Następnie radny odniósł się do spraw 

prowadzonych w Sądach dot. holowania pojazdów i przetrzymywania ich na 

parkingach.  

 

Radna Anna Steczkowska zwróciła się z zapytaniem czy Starosta wybiera się do 

Nowego Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że wybieramy się do 

Nowego Miasta a radna jak chce już jechać może zwolnić się z obrad.  

 

Radny Jan Madej przypominał o dzisiejszym posiedzeniu komisji rewizyjnej.   

 

Ad. 8  

Sprawozdania z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że komisja odbyła posiedzenie na 

którym zaopiniowała pozytywie uchwały, które były tematem obrad dzisiejszej sesji 

oraz zapoznała się z informacją nt. brakujących środków finansowych na 

wynagrodzenia nauczycieli. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa poinformował, że komisja zapoznała się  

z założeniami kontroli prowadzonych przez PIORiN oraz informacją nt. nowych 

programów pomocowych dla rolników.    

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że komisja 

zajmowała się petycją, która była temat obrad dzisiejszej sesji.    

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja odbyła posiedzenie na 

którym zaopiniowała pozytywie uchwały, które były tematem obrad dzisiejszej sesji 

oraz zapoznała się z informacją nt. brakujących środków finansowych na 

wynagrodzenia nauczycieli. 

 

Ad. 9  

Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że nie wpłynęła interpelacja 

czy zapytanie.   
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Ad. 10  

Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

 

Radny Władysław Kumorek poruszył sprawę inwestycji na terenie gminy Jasieniec.  

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że w dniu 4 listopada 2019 r. jest 

otwarcie ofert na przetarg dot. inwestycji drogowej Gośniewice – Gniejewice.  

 

Radny Władysław Kumorek poruszył sprawę późnego terminu realizacji inwestycji.  

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że środki zostały wprowadzone na 

poprzedniej sesji ale jest cała procedura przetargowa, która wymaga dotrzymania 

ustawowych terminów. W ubiegłym roku były inwestycje, które kończyły się  

w grudniu. Jeśli temperatury będą niskie nie będziemy realizować inwestycji 

będziemy wnioskować o wydłużenie terminu realizacji inwestycji.   

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak odczytał informację na temat złożonych 

oświadczeń majątkowych przez radnych powiatowych według staniu na dzień 

31.12.2018 r.  /załącznik/  

 

Ad. 11  

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Janusz 

Karbowiak o godz. 11.15 zamknął posiedzenie wypowiadając formułę „Zamykam 

Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

 

 

     Protokołowała:                                                                    Przewodniczył: 

 

     Ineza Banach                                                                    Janusz Karbowiak   

 

 


